
Tilstede:
Cathrine Markussen, Laila Nævervei, Kristin Skotnes, Per Harald Lien, Kjell Turmo, Christer S. 
Lukassen, John Arne Rasmussen, Rita Fjeldavli.

Runde rundt bordet, orientering fra utvalgene:
Jaktskyteanlegget har hatt en del aktiviteter i form av utleie til firma, kvelder med kurs 
med mere. Akkurat arrangert Klubbmesterskap i rifleskyting (sittende, stående og 
løpende) samt Jegertrap og Sporting. Ble resultater per øvelse og sammenlagt 
klubbmester).

a.

Kvinneutvalget har hatt kurs for damer og nybegynnere i hagleskyting. Fått vald 1-12 
November på Kvalfors på introjakt på elg. Harejakt kommer senere etter elgjakta. Har 
blitt arrangert fluekaster kvelder, fiskekvelder, familie dag på Baagneset, 
Innflytterdagen, Fiskesommer, Hagleinstruktørkurs og en del skytekvelder for damer.

b.

27+17 deltakere på jegerprøvekurs i år. Per i dag 384 betalende medlemmer.c.
Kruttvasshytten har fått mye gjort, 3 dugnader på litt over en uke. Fiksa mer av den 
gamle tømmringa og ellers en del med brønnen og annet. Mista en del utleiedøgn 
grunnet jakta som ble stoppet men noen har likevell byttet hagla ut med garn og 
fiskesnøre. Ny dugnad 7 oktober er planlagt. Plages med elektronikken på hytta, Kjell og 
John Arne er på saken men er nok noen tiltak som må gjøres mtp forskrifter etc. 

d.

1.

Medlemsmøte i høst
Setter møte 20. November med potensielle sosiale aktiviteter.a.

2.

Årsfest i November 
Utgår.a.

3.

Søknader.
Mottatt en søknad; Kvinnegruppa har planlagt "Prosecco Cup". Spesifikt sponsorplagg 
fra VJFF/NJFF eller kanskje en runde eller to på skytebanen før inntaket. Grunnet 
tidsklemma blir det mest sansynligvis utført til våren da anlegget stenger om kun 2 uker 
grunnet jakt. 

a.
4.

Eventuelt:
Tiendebytte: VJFF burde profileres med stand og beachflagg. Bålpanne med kaffe og 
prate med folk og bli synligjort mer som forening. Må møte opp folk fra foreningen på 
skift, feks 2 timer hver så blir mye dekt. Om ikke i år så ialfall til neste år.

a.

Vært i dialog med Sparebanken Grong om sponsormidler over 3 år, avklart ting med Eika 
og de kan desverre ikke støtte lokale foreninger da de er på nasjonalt nivå. Og de 
etterspørr også medlemskveld og annet samarbeid sammens med Sparebank Grong på 
diverse for å synligjøre foreninga mer.

b.

5.
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